
Protokół Nr VII/2015 

 

z sesji Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 28 maja 2015 roku. 

 

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani: 

Cisło Robert 

Dudek Bogdan 

Kopczyński Stanisław 

Litwińczuk Ryszard 

Malec Ryszard 

Mańdziuk Kazimiera 

Matwiejszyn Mariusz 

Mazurek Jan 

Michałuszko Maria 

Milichiewicz Stanisław 

Piasecki Jarosław 

Piróg Andrzej 

Stefaniak Krzysztof 

Urbański Stanisław 

 

Nieobecni usprawiedliwieni Pan/Pani: 

Paszt Leszek 

 

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani: 

Piotr Pasieczny – Wójt Gminy 

Marian Szałapski – Sekretarz Gminy 

Irena Misztal – Skarbnik Gminy 

Marek Barcicki – Radca Prawny 

Sołtysi wg listy obecności 

 

Porządek obrad: 

 Otwarcie obrad. 

 Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Interpelacje i zapytania radnych. 

 Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał 

Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 

 Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu gminy za 2014 rok. 

 Omówienie sprawozdania finansowego. 

 Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu za 2014 r.  



 Przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki samorządu 

terytorialnego. 

 Stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy Tarnawatka z tytułu oceny wykonania budżetu gminy za rok 2014. 

 Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

 Dyskusja. 

 Podjęcie uchwał w sprawach: 

 rozpatrzenia i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Tarnawatka z wykonania budżetu za 2014 

rok, 

 udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 

2014 rok, 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnawatka na lata 

2015 – 2019, 

 zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

 określenia szczegółowych warunków udzielania bonifikat i wysokości 

stawek procentowych przy oddawaniu nieruchomości w użytkowanie 

wieczyste, 

 odwołania skarbnika gminy, 

 upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Tarnawatce do prowadzenia postępowania w sprawach świadczenia 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 

na terenie Gminy Tarnawatka, 

 upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnawatce do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej w 

postaci prowadzenia postępowań i wydawania decyzji administracyjnych 

dotyczących przyznawania dodatku energetycznego, 

 wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 Rozpatrzenia ponownej skargi na Wójta Gminy. 

 Rozpatrzenie skargi na Kierownika GOPS. 

 Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Tarnawatka. 

 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 Wolne wnioski i zapytania. 

 Zakończenie obrad. 

 

Do pkt. 1 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 12.00. Otwarcia VII sesji VII kadencji Rady 

Gminy Tarnawatka dokonała Pani Kazimiera Mańdziuk Przewodnicząca Rady 

Gminy Tarnawatka. 



Do pkt. 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdziła, że 

na stan 15 radnych obecnych jest 13 radnych. Przewodnicząca w związku z tym 

stwierdziła quorum. Po czym odczytała proponowany porządek obrad. 

Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń, wobec tego 

Przewodnicząca Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne przyjęcie 

porządku obrad. Obecnych było 13 radnych, głosowało 13 radnych, „za” 13, 

„przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do pkt. 3 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kazimiera Mańdziuk poinformowała, że 

tradycyjnie protokół z poprzedniej sesji był wyłożony w sali obrad do 

publicznego wglądu, następnie zapytała, czy są uwagi do treści protokołu. Nikt 

nie zgłosił uwag. Przewodnicząca zapytała, czy odczytać protokół z poprzedniej 

sesji. Nikt nie zgłosił takiej potrzeby, wobec tego Przewodnicząca Pani 

Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne przyjęcie protokołu z 

poprzedniej sesji bez czytania. Obecnych było 13 radnych, głosowało 13 

radnych, „za” 13, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Protokół z 

poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do pkt. 4 

 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Stanisław Kopczyński poprosił, w imieniu mieszkańców 

„Rybołówstwa” o zrobienie drogi. 

Następnie Pan Stanisław Kopczyński zwrócił, uwagę na to, iż przy drodze 

krajowej nr 17 rośnie bardzo wysoka trawa, która ogranicza widoczność. 

Pan Ryszard Malec zapytał, czy są jakieś nowe wiadomości na temat 

gazyfikacji miejscowości Tarnawatka-Tartak. 

Pan Krzysztof Stefaniak zapytał, kiedy będzie robiony plac zabaw przy ul. 

Jasnej. 

 Pani Maria Michałuszko zapytała, kiedy będzie położony asfalt w 

miejscowości Kunówka. 

 Pani Maria Michałuszko zapytała również, czy wiadomo jest w jakim celu 

firma internetowa GT-net zbiera podpisy od mieszkańców. 

 

Do pkt. 5 

 

Wójt przedstawił sprawozdanie z uchwał podjętych na poprzedniej sesji 

co stanowi załączniki nr … do protokołu. 



W dalszej części Wójt poinformował, że: 

 zakończony został projekt pn. „Podniesienie poziomu kształcenia 

dzieci w oddziałach przedszkolnych” dla szkoły w Hucie 

Tarnawackiej i Szkoły Podstawowej w Tarnawatce, 

 odbyło się postępowanie przetargowe dotyczące wykonania 

nawierzchni drogi tzn. „Gawędówki; najkorzystniejszą ofertę złożyła 

firma PRD Zamość; 

 kontynuowane są remonty na drogach gminnych, 

Następnie Pan Wójt podziękował, OSP Wieprzów za zorganizowanie 

święta Świętego Floriana. 

W dalszej części Wójt poinformował, że: 

 przystosowano pomieszczenie w świetlicy w Niemirówku-Kolonii na 

potrzeby siedziby lokalu wyborczego, na ten cel pozyskaliśmy 4 tys, 

zł. od Komisarza Wyborczego oraz kilkaset złotych zostało pozyskane 

z funduszu sołeckiego, 

 Pan Wójt przypomniał, że w tym roku przypada 25 rocznica powstania 

Samorządu Terytorialnego i w związku z tym najbliższa sesja będzie 

między innymi poświęcona temu wydarzeniu, 

 zostały nabyte kolejne udziały po majątku Państwa Landa, a co za tym 

idzie jesteśmy posiadaczami 87% z całego majątku. 

Pan Wójt przedstawił wyniki II tury Wyborów na Prezydenta RP. 

 Następnie zaprosił wszystkich obecnych na XVIII Dzień Kultury 

Chrześcijańskiej”, który odbędzie się przy ZSiP w Tarnawatce w dniu 21 

czerwca 2015 roku. 

 Pan Wójt poinformował również, że odbył się konkurs na Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Hucie Tarnawackiej. Do konkursu przystąpiła jedna 

kandydatka Pani Alicja Polowiec i została ona wybrana na kolejną 5-letnią 

kadencje. 

 

Pan Stanisław Milichiewicz przybył na sesję o godzinie 12.30. 

Na stan 15 radnych obecnych jest 14 radnych. 

 

Do pkt. 6 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2014 przedstawił i 

omówił Wójt Gminy Pan Piotr Pasieczny. 

 

Do pkt. 7 

 

 Pan Wójt Piotr Pasieczny omówił sprawozdanie finansowe gminy za rok 

2014. 

 

Do pkt. 8 



 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała 

uchwałę Nr RIO-Z-0034/41/2015 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 

z dnia 23 marca 2015 roku w sprawie opinii dotyczącej przedłożonego przez 

Wójta Gminy Tarnawatka rocznego sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

za 2014 rok. 

 

Do pkt. 9 

 

 Pan Wójt Piotr Pasieczny przedstawił informacje o stanie mienia jednostki 

samorządu terytorialnego. 

 

Do pkt. 10 

 

Pani Maria Michałuszko Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

przedstawiła stanowisko komisji w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z 

tytułu oceny wykonania budżetu gminy za rok 2014. 

 

Do pkt. 11 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk przedstawiła 

uchwałę Nr RIO-Z-I-0035/41/2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie z dnia 27 maja 2015 roku w sprawie: zaopiniowania 

wniosku absolutoryjnego. 

 

Do pkt. 12 

 

Przewodnicząca obrad sesji Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk 

otworzyła dyskusję nad przedstawionymi materiałami. 

Tematów do dyskusji nie zgłoszono wobec tego Pani Kazimiera 

Mańdziuk przystąpiła do realizacji następnego punktu obrad sesji. 

 

Do pkt. 13 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenie sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem Wójta Gminy Tarnawatka z wykonania budżetu za 

2014 rok. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr VII/28/2015 została podjęta 

jednogłośnie.  



Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie: udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu za 2014 rok. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, 

wobec tego Przewodnicząca Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie 

jawne podjęcie w/w uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 

radnych, „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr 

VII/29/2015 została podjęta jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnawatka na lata 

2015-2019. 

Pani Skarbnik Irena Misztal, omówiła projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr VII/30/2015 została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

Pani Skarbnik Irena Misztal, omówiła projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr VII/31/2015 została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania bonifikat i 

wysokości stawek procentowych przy oddawaniu nieruchomości w użytkowanie 

wieczyste. 

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr VII/32/2015 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie odwołania skarbnika gminy 

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały. 

 



Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr VII/33/2015 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Tarnawatce do prowadzenia postępowania w sprawach 

świadczenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Tarnawatka. 

Pani Kazimiera Mańdziuk wniosła autopoprawkę do projektu uchwały, a 

mianowicie w § 3 po przecinku „z mocą obowiązującą od 1 lipca 2015 roku.” 

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały. 

Pan Andrzej Piróg zapytał, czy w związku z tym tematem zmieni się ilość 

etatów w GOPS i UG. 

Pan Wójt poinformował, że nie jest planowane zatrudnianie nowych osób. 

Dyskusja na w/w temat. 

Uwag do projektu uchwały z autopoprawka nie zgłoszono, wobec tego 

Przewodnicząca Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne 

podjęcie w/w uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 

14, „przeciw” 0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr VII/34/2015 została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Tarnawatce do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej w postaci prowadzenia postępowań i wydawania decyzji 

administracyjnych dotyczących przyznawania dodatku energetycznego. 

Pani Kazimiera Mańdziuk wniosła autopoprawkę do projektu uchwały, a 

mianowicie w § 3 po przecinku „z mocą obowiązującą od 1 lipca 2015 roku.” 

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 13, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 1. Uchwała Nr VII/35/2015 została podjęta zwykłą 

większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały. Między innymi poinformował, że 

zamiana dotyczy działki, na której usytuowany jest budynek GOPS na działkę z 

budynkiem Ośrodka Zdrowia. 



Dyskusja na w/w temat. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 10, „przeciw” 

1, „wstrzymało się od głosu” 3. Uchwała Nr VII/36/2015 została podjęta zwykłą 

większością głosów. 

Do pkt. 14 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na Wójta Gminy. 

 Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr VII/37/2015 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Do pkt. 15 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na Kierownika GOPS. 

 Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca 

Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne podjęcie w/w 

uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw” 

0, „wstrzymało się od głosu” 0. Uchwała Nr VII/38/2015 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Do pkt.16 

 

 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Tarnawatka. 

 Pan Sekretarz przedstawił wniosek Pana Adama Niedźwiedzia, który 

stanowi załącznik nr … do protokołu. Następnie Sekretarz wyjaśnił, że wniosek 

dotyczy zamiany działki z terenów zabudowy wielorodzinnej na działkę 

budowlaną w Tarnawatce. 

 Pan Sekretarz przedstawił wniosek Pani Marzeny Jaworskiej, który 

stanowi załącznik nr … do protokołu. Następnie Sekretarz wyjaśnił, że wniosek 

dotyczy zamiany działki z terenów rolnych na tereny budowlane w Tarnawatce. 

 

 Pan Sekretarz przedstawił wniosek Pana Zbigniewa Pieli, który stanowi 

załącznik nr … do protokołu. Następnie Sekretarz wyjaśnił, że wniosek dotyczy 



zamiany działki z terenów zabudowy rzemieślniczo-handlowej na działkę 

budowlaną w Tarnawatce. 

 

 Pan Wójt zawnioskował do rady o negatywne rozpatrzenie wniosków z 

powodu braku środków w budżecie gminy na ten cel, następnie dodał, że jak 

będzie dużo wniosków to na pewno zaistnieje potrzeba wprowadzenia zmian. 

  

Uwag do w/w spraw nie zgłoszono wobec tego Pan Przewodniczący 

poddał pod głosowanie jawne odrzucenie w chwili obecnej przedstawionych 

wniosków. Na stan 15 radnych, obecnych było 14 radnych, głosowało 14 

radnych, „za” 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. Wnioski zostały 

odrzucone jednogłośnie. 

 

Do pkt. 17 

 

 Na prośbę Pan Stanisława Kopczyńskiego, o zrobienie drogi na 

„Rybołówstwo” Pan Wójt poinformował, że jest to droga lasów państwowych. 

Na problem wysokiej trawy, który zgłosił Pan Stanisław Kopczyński, Pan 

Wójt powiedział, że ZDKiA powinien to w najbliższym czasie wykosić. 

Na pytanie Pan Ryszarda Malca o gazyfikację miejscowości Tarnawatka-

Tartak Wójt odpowiedział, że w chwili obecnej prowadzone są rozmowy. 

Na pytanie Pan Krzysztofa Stefaniaka o plac zabaw przy ul. Jasnej Wójt 

poinformował, że jak będą nabory o małe projekty unijne to będziemy 

realizować ten temat. 

 Na pytanie Pani Marii Michałuszko, kiedy będzie położony asfalt w 

miejscowości Kunówka Wójt odpowiedział, że w tym roku na pewno nie ale 

będziemy się starać w przyszłorocznym budżecie z funduszu sołeckiego. 

 Na pytanie Pani Marii Michałuszko, o firmę internetową GT-net Wójt 

odpowiedziała, że każdy indywidualnie z mieszkańców musi podejść do tej 

sprawy gdyż firma GT-net stara się podpisać umowy na dostawę sygnału 

internetu poprzez światłowód. 

 

Do pkt. 18 

  

 Radni poprosili, o remonty dróg dojazdowych do pól. 

 

Do pkt. 19 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kazimiera Mańdziuk ogłosiła zamknięcie 

obrad VII sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękowała radnym, za 

udział w obradach VII sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka. 

 

Sesję zakończono o godz. 15.05. 



 

Protokołowała 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Magdalena Kulas 

Kazimiera Mańdziuk 


